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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit lehet tudni a Gyermekek Jogaiért Felelős 
Tematikus Munkacsoport tevékenységéről?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Méltatlanul kevés szó esik arról, hogy a gyermek és az anya ellen elkövetett gazdasági, fizikai, lelki
erőszak gyakran a szülők külön költözése után is folytatódik. Külön ki kell emelni ezzel 
összefüggésben, hogy Magyarországon még a bántalmazó apát is megilleti a láthatási jog. Így van 
ez még abban az esetben is, ha ez egyértelműen a gyermek élethez, testi épséghez és egészséges 
fejlődéshez való jogát sérti. A probléma kezelésében minden bizonnyal az Emberi Erőforrások 
Minisztériumának is van feladata.

A “Mit lehet tudni az Emberi Jogi Munkacsoport működéséről?" című, K/9935. számú, írásbeli 
kérdésemre adott válaszában Dr. Völner Pál államtitkár úr arról tájékoztatott, hogy az Emberi Jogi 
Kerekasztal keretében működik a Gyermekek Jogaiért Felelős Tematikus Munkacsoport, amelynek 
elnöke az EMMI család- és ifjúságügyért felelős államtitkára Sajnálatos módon a munkacsoport 
tevékenysége nem kap a jelentőségének megfelelő figyelmet a hazai közéletben. Éppen ezért 
szeretnék bővebb tájékoztatást kérni a testület munkájáról, különösen a bántalmazott gyermekek 
érdekeinek védelme kapcsán.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Kik a jelenlegi tagjai (név, végzettség és beosztás szerint) a Gyermekek Jogaiért Felelős 
Tematikus Munkacsoportnak?

2. Hányszor ülésezett a Munkacsoport a megalakulása óta, és elérhetőek-e az általa tett javaslatok?

3. Tart-e kapcsolatot a Munkacsoport a témában érintett civil szervezetekkel és milyen formában 
teszi ezt?



4. Foglalkozott-e már a Munkacsoport a válás utáni erőszak - különös tekintettel a kényszerláthatás 
jelenségének - a gyermekekre gyakorolt hatásával, és mit javasolt a probléma megoldására?
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